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Verslag Het Bestuur  
Nr. 3 – seizoen 2024-2025 

Plaats: Bureel VTTL 
Datum: 21 oktober – 18.30 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Didier Bosman, Hedwig Amelinckx, Jeroen 
Vanmassenhove, Tom Dieussaert, Jo Willems en Frederik Noppe 
Verontschuldigd: Philip van Oeckel en Kenny Moreau 

1. Goedkeuring verslag nr. 2 van 23 september 2024 
a. Punt 16: de VTTL is wel degelijk aan de beurt voor deelname aan de triangulaire in 

2025. Pas in 2027 is de VTTL niet aan de beurt. 
b. Punt 19a: de melding aan de VTTL staat wel degelijk als verplichte melding in de 

reglementen bij een ontslag van de club aan een speler.  
c. Verder geen opmerkingen en verslag wordt goedgekeurd. Frederik Noppe zal het 

aangepaste verslag op de website plaatsen. 
 

2. Opvolging en openstaande items 
a. Tornooiprogramma Jeroen Van der Hooft: zal verder besproken worden op KBTTB-

niveau gezien ook gebruik mogelijk op Nationale evenementen. 
b. Clubbezoeken provincies: weinig vooruitgang in de provincies momenteel, maar 

Tibo Stiens bekijkt een betere structuur en gerichtere aanpak zoals besproken 
volgens het beleidsplan 2025-2028.  

c. Stockruimte Zedelgem: voorlopig geen reacties meer ontvangen. 
d. Brainstorming jongeren (-25-jarigen): Marc Gijs zal een gesprek voeren met de 

kandidaat (eventueel tijdens de Vlaamse Jeugdkampioenschappen).  
 

3. Administratie en personeel 
a. Verslag van 7 oktober wordt besproken. Er wordt nogmaals gewezen op de taal- en 

zinsbouwfouten in het verslag. Steeds goed nalezen zodat het verslag zo duidelijk 
mogelijk is. Er zijn nog diverse enquêtes gepland, maar die omvatten steeds diverse 
doelgroepen. Er kan nu reeds gestart worden met de voorbereidingen van de acties 
die gepland staan begin 2025, zodat het beleidsplan 2025-2028 uitgevoerd kan 
worden. 

b. Sociale media: Er zijn 2 kandidaturen binnen gekomen voor de functie van freelance 
medewerker. Een gesprek zal gepland worden na 4 november. 
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4. Goed Bestuur 
a. Een vergelijking van de VTTL-score met de gemiddelde scores over alle federaties 

heen werd ontvangen van Sport Vlaanderen. De afgelopen jaren zat de VTTL steeds 
boven dat gemiddelde, in 2023 zit de VTTL net onder het gemiddelde. Dit komt 
door enkele nieuwe harde indicatoren, de strengere richtlijnen alsook enkele 
beleidsbeslissingen.  

b. Voor 2024 werden de nieuwe richtlijnen ontvangen op het bilateraal gesprek. Er 
zijn enkele verduidelijkingen aangebracht. Frederik Noppe zal in november alles 
controleren en voorbereiden. 

c. Integriteit: Het meldpunt wordt meer en meer gebruikt als ombudsdienst, waarbij 
alle soorten kleine ergernissen aan bod komen. Dit lijkt op die manier haar 
oorspronkelijke doel te missen. Dit werd ook aangekaart bij Sport Vlaanderen op 
het bilateraal gesprek. 
 

5. Boekhouding 
a. Stand van zaken 2024: Frederik Noppe geeft een kort overzicht weer van de huidige 

stand van zaken. Momenteel heel weinig grote problemen. De situatie van topsport 
wordt maandelijks geëvalueerd. 

b. De BTW-aangifte en rechtspersonenbelasting werd tijdig ingediend. 
c. Begroting 2025-2028: Marc Gijs, Jeroen Vanmassenhove en Frederik Noppe zullen 

een overleg voeren op 5 november zodat de begroting dan voorgelegd kan worden 
op de AV van 23 november in Zele. 

d. Alternatieve aanpak clubsubsidies: Er zijn geen bijkomende financiële acties 
opgenomen in het beleidsplan 2025-2028. Gelet op de negatieve begrotingen moet 
bekeken worden of dit wel mogelijk is. Er kunnen ook ideeën uitgewerkt worden in 
de eigen provincie (zoals bijvoorbeeld het geval in Antwerpen). 

e. Nationale Loterij: het dossier van de VTTL wordt deze week nog bezorgd aan de 
KBTTB zodat dit voor de VTTL in orde is voor het seizoen 2023-2024. 
 

6. Sponsoring, marketing en communicatie 
a. Sociale media: Zie punt 3b 
b. Communicatie: van medewerkers, bestuurders en commissieleden wordt verwacht 

dat zij het beleid van de VTTL ondersteunen en niet openbaar bekritiseren.  
 

7. Evaluaties 
a. Bilateraal gesprek topsport (24/9): vragen vanuit topsport Vlaanderen omtrent de 

werking, de vooruitgang, de toekomst,… Het nieuwe topsportactieplan van Sport 
Vlaanderen wordt op 7 en 8 november voorgesteld.  

b. Topsportcommissie (11/10): nog geen verslag ontvangen. Eind november, begin 
december zou er wel meer duidelijkheid zijn omtrent de projecten die geweigerd 
zouden worden.  



 

c. Bilateraal gesprek algemene werking en beleidsfocussen (11/10): een verslag van 
Martine Donckers werd ontvangen. Er waren heel weinig opmerkingen. De 
aandacht voor het sportmodel is duidelijk zichtbaar in het beleidsplan. Er zijn nog 
enkele kleine aanpassingen noodzakelijk op het digitaal platform, maar die hebben 
geen impact op Luik I en II.  

d. Sollicitatiegesprekken Technisch Directeur Topsport: De eerste 2 kandidaten 
kwamen aan bod op 14 oktober, op 25 oktober komt de derde kandidaat aan bod. 
Een tweede gesprek (met 1 of meerdere kandidaten) is gepland op 4 november, 
met de aanwezigheid van Tommy Verlinde (Topsport Vlaanderen). 

e. Nationaal Veteranencriterium (20/10): werd afgelast door de KBTTB. 
 

8. Kalender 
a. 25/10/2024: derde sollicitatiegesprek Technisch Directeur Topsport 
b. 28/10/2024: vergadering NRvB 
c. 03/11/2024: Herfstcriterium veteranen in Hoboken (Sokah) – zie punt 15 
d. 04/11/2024: Tweede “ronde” gesprekken sollicitatie Technisch Directeur Topsport 
e. 11/11/2024: Vlaamse Jeugdkampioenschappen in Roeselare 
f. 15/11/2024: limietdatum indiening dossiers jeugdsportfonds 
g. 19/11/2024: vergadering het bestuur (digitaal indien noodzakelijk) 
h. 23/11/2024: AV 1 – seizoen 2024-2025 te Zele 

 
9. Beleidsplan 2025-2028 

a. Alles werd tijdig ingediend en bilaterale gesprekken zijn ondertussen achter de rug.  
b. De ingediende documenten worden doorgestuurd naar de leden van de Algemene 

Vergadering.  
c. Officiële subsidiëring zal hopelijk gekend zijn tegen eind 2024, begin 2025. 

 
10. Reglementen 

a. Het decreet van de niet-professionele sportbeoefenaar staat op de VTTL-website. 
Alle afwijkingen daaraan moeten steeds voorbereid en uitgewerkt worden door de 
federatie en nadien voorgelegd worden aan Sport Vlaanderen (vb. digitaal ontslag, 
uitzonderingsregels,…). 

b. In de huidige reglementen is er sprake van eerherstel, maar een aanvraag voor 
strafvermindering is niet voorzien (enkel mogelijk bij straffen van minstens 3 jaar). 
Er zal bekeken worden of dit eventueel toegevoegd moet worden in onze huidige 
reglementen. 
 

11. Landelijke interclub 
a. Competitie is ondertussen 5 weken ver. Geen grote problemen te melden. 



 

b. In tegenstelling tot de melding in het vorig verslag is het aanpassen van een w.o. 
wel degelijk gemakkelijk uit te voeren indien er geen medisch attest wordt 
voorgelegd (ingeval van een w.o. van een aanwezige speler). 
 

12. Landelijke kampioenschappen/evenementen 
a. Vlaamse Jeugdkampioenschappen (11/11) te Roeselare: voorbereidingen gebeuren 

door het VTTL-bureel. De nodige info werd en wordt telkens bezorgd aan de 
provincies. Er wordt beslist om een programmaboekje te voorzien, maar wel voor 
het eerst te werken met het programma van Jeroen Van der Hooft als testcase. 
Frederik Noppe bekijkt met de ICT-mensen en de HS-tafel ter plaatse voor de 
impact hiervan. 

b. Vlaamse Kampioenschappen veteranen (15/12) te Sint-Truiden: voorbereidingen 
gebeuren door het VTTL-bureel. Na 11 november zal de ICT geëvalueerd worden en 
zal bekeken worden of dit systeem ook gebruikt kan worden op dit evenement.  
 

13. Sporttechnische werking 
a. TeCo: eerstvolgende vergadering gepland op 8 november. 
b. Tornooi Grand Est: Er zal geen bijdrage gevraagd worden aan de spelers binnen de 

VTTL-kern om dit tornooi te bekostigen (conform de contracten die rondgestuurd 
werden). 

c. Internationaal jeugdtornooi Leuven 2025: nog geen officiële bevestiging gekregen 
van school/sportdienst Leuven inzake beschikbaarheid. De aangevraagde datum is 
wel degelijk van 15 tot 17 augustus. 

d. Functie DSKO: het bestuur stelt unaniem Jo Willems opnieuw voor als kandidaat 
DSKO bij de Vlaamse Trainersschool. 

e. Tewerkstellingscontract Tom Closset: een aanvraag tot verlenging van het contract 
moet tegen 15 november ingediend worden. Tom Dieussaert volgt op. 

f. Budgetten topsport: enkele aanpassingen zijn noodzakelijk. Frederik Noppe en Tom 
Dieussaert bekijken de mogelijkheden. 

g. Situatie Bojan Tokic: gezien de vele problemen beslist het bestuur unaniem om het 
contract met Bojan Tokic op te zeggen. Tom Dieussaert bekijkt de mogelijkheden 
om de komende 2 maanden te overbruggen. 

h. Resultaten op Youth Top 10 en Europese Kampioenschappen waren teleurstellend. 
i. Binnen de topsportschool is alles op de goede weg. Er zijn zoals steeds enkele 

kleine bijsturingen of individuele gesprekken (spelers/ouders) noodzakelijk om 
iedereen op het juiste pad te houden. 

j. Numerieke rangschikking: binnen de Aile Francophone werden opnieuw enkele 
kleine aanpassingen doorgevoerd (vooral met het oog op de lagere klassementen). 
Voorlopig wijkt het systeem nog steeds te veel af voor de klassementen C- en lager 
ten opzichte van de werking van de VTTL-provincies voor wat betreft de toekenning 
van de klassementen. 



 

 
14. Koepel 

a. Evaluatie NJC fase 1: In zaal 1 al bij al weinig problemen, in tegenstelling tot zaal 2. 
Er moet binnen de NEC bekeken worden hoe ze dit in de toekomst beter kunnen 
organiseren en communiceren. Nu lag de focus te weinig op de kwalificaties van de 
jongste doelgroep waardoor er veel onduidelijkheid was bij spelers en ouders. 

b. NTC: op de volgende NRvB aankaarten dat er dringend een vergadering gepland 
moet worden met het oog op de toekomst. 

c. Controle zalen Superdivisie: de controles gebeuren niet volgens een vast 
stramien/eerlijk. Bij 1 club werd een probleem vastgesteld met het licht (zelfs te 
weinig licht voor de provinciale interclub), bij een andere club is er discussie over de 
vloer waarop effectief gespeeld wordt (sportvloer of beton). Dringend aan te 
pakken door het NSC. 

d. Beker van België: nog 1 wedstrijd te spelen in de eerste ronde. Nadien zal Hedwig 
Amelinckx de wedstrijden van de 2de ronde aanmaken op de competitiewebsite. 

e. Discussie datums tornooien: De NEC is enkel verantwoordelijk voor de toekenning 
van A-tornooien. Alle andere tornooien zijn de verantwoordelijkheid van de 
provincies en moeten dus telkens daar vastgelegd/goedgekeurd worden. 
 

15. Werking recreanten en veteranen 
a. Herfstcriterium te Hoboken (3/11): ondertussen zijn al twee reeksen volzet en staan 

er al 5 reserves op de reservelijst. De inschrijvingen lopen nog tot 30/10. 
b. Het ontslag van Hilaire Cleppe als lid van de LRVC werd ontvangen. In Oost-

Vlaanderen zal een nieuwe vertegenwoordiger voor deze commissie gezocht 
worden. 

c. Vanuit Vlaams-Brabant en Brussel wordt met Alexander Rigaux een nieuw lid 
voorgesteld voor de LRVC. Alexander wordt verkozen (4 ja-stemmen, 1 blanco-
stem). Didier Bosman zal als afgevaardigde van het bestuur deze commissie wel 
verder mee blijven ondersteunen. 

d. Sommige leden van de LRVC waren niet akkoord met de beslissingen van het 
bestuur inzake de criteriums. Het is echter niet aan commissies om beslissingen te 
nemen, maar wel voorstellen uit te werken en die voor te leggen aan het bestuur. 
Het is steeds het bestuur dat een definitieve beslissing neemt, in het belang van de 
totale VTTL-werking. Het bestuur betreurt dan ook de mails, reacties en berichten 
op sociale media. 

e. Het lentecriterium wordt toegekend aan TTC Zandvoorde. Dit gaat door op 16 
maart. 

f. Volgende vergadering LRVC is gepland op 28 november. 
 

  



 

16. LAC 
a. De invulling van de hoofdscheidsrechtertafels voor Vlaamse en Nationale 

organisaties wordt opgevolgd.  
b. De lijst met actieve scheidsrechters werd gepubliceerd op de VTTL-website en 

wordt opgevolgd in functie van de nieuw opgeleide scheidsrechters. 
c. Het blijft moeilijk om scheidsrechters te vinden voor de landelijke interclub.  

 
17. Informatica 

a. VTTL-website: Alfons Vanhoudt wil ondersteuning geven om de update van Drupal 
7 naar Drupal 10 (of 11) uit te voeren. Frederik Noppe en Gaëtan Frenoy volgen 
mee op. Een back-up zal bezorgd worden aan Alfons zodat hij op eigen tempo alles 
kan bekijken. 

b. Frederik Noppe heeft nogmaals Gaëtan Frenoy gecontacteerd. Er zijn ondertussen 
wel enkele realisaties uitgevoerd (vb. diverse doelgroepen op de nieuwe 
ledendatabase om het beter in kaart brengen van de werking van de clubs) en ook 
het contact met Gaëtan verloopt terug wat vlotter. Gaëtan heeft aangegeven wel 
degelijk de mail van Pieter Thysen ontvangen te hebben, maar heeft nog geen tijd 
gevonden om dit verder aan te pakken/te beantwoorden.  

c. Coachlicenties: de lijst met leden die een coachlicentie hebben gekregen staat 
ondertussen opnieuw online. Belangrijk om deze goed te controleren in functie van 
de Vlaamse Jeugdkampioenschappen. 
 

18. Varia 
a. Er wordt een kleine aanpassing gevraagd op de aansluitingsformulieren inzake de 

aansluiting bij een ander verbond/federatie. Frederik Noppe zal dit bekijken en 
aanpassen in functie van de documenten voor het seizoen 2025-2026. 
 

Einde vergadering: 22.10 uur 

Verslag opgemaakt door 
Frederik Noppe 
VTTL / SG 


